
Pionirska
problemska
konferenca

Prejšnji mesec smo imeli pionirji
naše šole pionirsko probiemsko kon-
ferenco. Nanjo smo povabili pred-
stavnike družbenopolitičnih organi-
zacij iz našega šolskega okoliša.
Konferenco je vodila predsednica
našega pionirskega odreda Irena.

Najprej smo povedali, da si želimo
več sodelovanja s krajani. Učenci iz
Sneberij so potožili zaradi igrišča.
Govorili smo tudi o delu naših krož-
kov. Večina pionirjev je vključena
vsaj v eno zunajšolsko dejavnost.
Organizirali smo dve zbiralni akciji
starega papirja, ki sta kar dobro
uspeli. Rečeno pa je bilo, da bi pri teh
akcijah iahko bolj sodelovali vsi kra-
jani.

Pionirji smo izrazili tudi željo, da
bi tesneje sodelovali s krajevno
skupnostjo. Starejši so nam priznali,
da so na nas skoraj pozabili. Seveda
pa so nam v prihodnje obljubili
pomoč pri našem delu.

Mislim, da je naša problemska
konferenca pod geslom Pionirji v
krajevni skupnosti uspela.
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